

CSPS-RFP-1516-AB001 / EFPC-DDP-1516-AB001

Audio Visual Services for the 2015 Manion Lecture/
Services d'audiovisuel pour la Conférence Manion 2015

**This amendment (3) is to respond to questions and amend the solicitation document.
Cette modification (3) est émise afin de répondre aux questions et de modifier la demande
d'invitation.**

Q.1

If we publish & ship our current response, is there a mechanism that allows for revisions to be made after you post more details tomorrow?

A.1

Article 4.95 of the Supply Manual- Chapter 4- Modification and Withdrawal of Bids.

(<http://buyandsell.gc.ca/policy-and-guidelines/supply-manual/section/4/95>)

- a. Bids/offers/arrangements may normally be modified, withdrawn or resubmitted before the solicitation closing date if it is done in writing.
- c. Bid/offer/arrangement withdrawn after solicitation closing cannot be resubmitted

Q.1

Si nous publions et expédions notre réponse actuelle, est-ce qu'il y a un mécanisme qui permet les révisions qui devront être effectuées après que plus de détails seront publiés demain?

R.1

L'Article 4.95 du Guide des approvisionnements Chapitre 4- Modification et retrait des soumissions.

(<http://achatsetventes.gc.ca/politiques-et-lignes-directrices/guide-des-approvisionnements/section/4/95>)

- a. Les soumissions, offres ou arrangements peuvent généralement être modifiés, retirés ou émis de nouveau avant la date de clôture des soumissions, pourvu que le tout soit fait par écrit,
- c. Bid/offer/arrangement withdrawn after solicitation closing cannot be resubmitted